

BAHAGIAN A	MAKLUMAT UMUM KOLEJ
NAMA KOLEJ	Kolej IKIP
TARIKH PENUBUHAN	15 Januari 1999
NO. RUJUKAN KELULUSAN PENUBUHAN	KPT(JPS)600-48/C/016
NO. TELEFON	09-5736888
NO. FAKS	09-5736999
LAMAN WEB	http://www.ikipcollege.edu.my
E-MEL	information@ikip.edu.my
STATUS HAKMILIK	Milik Penuh Yayasan Pahang (<i>Pahang State Foundation</i>) – Sila Rujuk M/surat 4
VISI KOLEJ	Untuk menjadi kolej pendidikan swasta dan pusat latihan antara yang terbaik di Malaysia, yang mampu melahirkan graduan yang cemerlang dalam bidang akademik, tinggi tahap kemahirannya dan sempurna perwatakannya
MISI KOLEJ	<ol style="list-style-type: none"> 1. Untuk terlibat secara aktif di dalam penyelidikan dan pembangunan sejajar dengan misi kerajaan negeri. 2. Untuk melahirkan para graduan yang mampu berkhidmat kepada negara dan komuniti secara efektif dalam apa jua sektor yang diceburi. 3. Untuk menyediakan pendidikan dan latihan professional kepada para pelajar dan menawarkan peluang pendidikan terbaik dalam memenuhi standard sejagat.
BAHAGIAN B	MAKLUMAT UMUM FAKULTI
NAMA FAKULTI	Fakulti Agrobioteknologi

TARIKH PENUBUHAN	Mac 2014
ALAMAT	Kampus Taman Pertanian Bandar Indera Mahkota 25200 Kuantan Pahang Darul Makmur
BAHAGIAN C	MAKLUMAT UMUM PROGRAM
NAMA PROGRAM	Diploma Pengurusan Industri Perladangan (<i>Diploma in Plantation Industry Management</i>)
NO. RUJUKAN	KPT/JPS(N/345/4/0572)06/2019
KELULUSAN	
MATLAMAT PROGRAM	<ol style="list-style-type: none"> 1. Menghasilkan graduan-graduan yang mahir, berketrampilan dan berkepimpinan dalam teknologi dan pengurusan perladangan yang lestari melalui amalan terkini 2. Menyediakan platform laluan kerjaya ke arah peningkatan pengetahuan dan profesionalisme dalam pembangunan dan pengurusan ladang 3. Mengaplikasi kemahiran teknikal, penyelesaian masalah dan kemahiran untuk membuat keputusan di dalam persekitaran kerja
HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM	<ol style="list-style-type: none"> 1. Mengaplikasi pengetahuan di dalam pembangunan dan pengurusan ladang 2. Menggunakan kemahiran, teknik dan peralatan yang berkaitan di dalam pembangunan dan pengurusan ladang 3. Mengenalpasti, menganalisa dan menyelesaikan masalah yang berkaitan di dalam pembangunan dan pengurusan ladang

SYARAT KEMASUKAN	<p>Lulus SPM dengan 3 kepujian dan lulus Bahasa Inggeris; atau</p> <p>Lulus Sijil Politeknik / Pra Diploma dalam bidang berkaitan; atau</p> <p>Lulus SKM Tahap 3 dalam bidang berkaitan, dan lulus SPM dengan 1 kepujian (Keutamaan lulus Bahasa Inggeris)</p> <p>Lain-lain kelayakan yang diiktiraf</p>
TEMPOH PENGAJIAN	2 ½ Tahun (Latihan Industri di semester akhir)
BIDANG PENGAJIAN	Pentadbiran
BAHASA PENGANTAR	Bahasa Inggeris dan Bahasa Melayu
NILAI KREDIT	91 Jam kredit
MOD PENGAJIAN	Sepenuh Masa
PENGAMBILAN	Jun dan November setiap tahun

Kumpulan Yayasan Pahang

